
Protokollsbilaga § 5:3 Dnr. KS 2023/0075

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 3. Utöka antalet platser på förskolan Bikupan med paviljong.

Socialdemokraterna i Österåker har under flera års tid belyst behovet av fler förskoleplatser i

Margretelundsområdet relaterat till den nybyggnation som pågått och pågår samt den
generationsväxling som ses i befintligt bestånd, lokalförsörjningsplanen har också pekat på detta.

Det är därför viktigt att förskolpaltser skapas skyndsamt och vi ser därför positivt på denna om
än tillfälliga lösning.

I Österåkers kommun finns 39 förskolor, 53,8% av dessa är fristående verksamhet. Över hälften

av förskolorna i kommunen drivs alltså i privat regi. jag har lyft detta tidigare, men gör det igen.

Det är 17 år sedan den senaste förskolan i egen regi togs i drift och det är tydligt att

alliansmajoriteten i Österåker inte har något intresse av att det ska tillkomma ytterligare

kommunala förskolor, utan lämnar uppdraget till den privata marknaden. Det märks tydligt i

detaljplaner och markanvisningar.
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plocka ut vinster i välfärden från Våra skattepengar går helt enkelt inte ihop.

Vi vill framöver se att även Österåkers kommun utökar antalet förskolor i egen regi och kommer
säkert få tillfälle att återkomma om det.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren



Protokollsbilaga § 5:4 Dnr: KS 2021/0010

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 4. Svar på medborgarförslag nr I/202l - Fiskehabitat i Svinningevikarna.

Det finns inget som hindrar att man inför skötselplan och naturreservat redan nu, det behövs
ingen exploatering av Näsängen för att införa det. Länsstyrelsens forskningsprojekt visar att

fredade lekvikar, dvs ñskeförbud kring lektiden, är viktiga för gäddbeståndet. Man bör även
införa detta om man seriöst vill skydda ñskbeståndet.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 5:5 Dnr: KS 2021/0031

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 5. Svar på motion nr 4/202I från Michael Solander (MP) - Tankställe för fordonsgas, i

Österåker.

Österåkers kommun bör vara observant på utvecklingen på området, och se om det finns

möjlighet till utvinning av rötgas till biogas vid det nya reningsverket i Margretelund. Biogasen

kan fortsatt vara intressant för tunga fordon trots att biogasmarknaden för personbilar inte verkar

aktuell då elbilarna blir alltmer självklara som ersättning till fossildrivna bilar.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 528/01 Dnr: KS 2022/0290

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 8. Svar på medborgarförslag nr 37/2022 - Bullerskydd mot trafikljud.

Bullerkartan för kommunen bygger på modellering och har några år på nacken. Bra om kartan

offentliggörs och uppdateras. Finns det regler kring uppdateringsfrekvensen etcetera? MP ser

gärna att kommunen gör en ny bullermätning på aktuell plats. Och om bullervärdena i ny
mätning skulle överstiga gränsvärdet yrkar Miljöpartiet på att bullerskydd ska byggas.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 528/02 Dnr: KS 2022/0290

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 8. Svar på medborgarförslag nr 37/2022 - Bullerskydd mot trafikljud.

Socialdemokraterna i Österåker ställer oss bakom beslutsförslaget med ett medskick om att se

över möjlighet till hastighetsdämpande åtgärder för ökad trafiksäkerhet.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren



Protokollsbilaga § 5:9 Dnr. KS 2022/0321

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende 9. Svar på medborgarförslag nr 39/2022 - Trafiksituation cirkulationsplats 276 I

Margretelundsvägen.

Bra att kommunen Vidarebefordrat medborgarförslaget till Trañkverket. Samtidigt vill Vi

uppmana kommunen att satsa på beteendeförändringskampanjer med fokus att leda

medborgarna från bil till kollektivtrafik.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 5:13 Dnr. KS 2022/0271

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende I3. Svar på medborgarförslag nr 3 “2022 - Låt sommarjobbare vara naturvärdar.

Dock ser Miljöpartiet positivt på att kommunen agerar för att få tillbaka får i hagarna i Röllingby.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 5:14 Dnr. KS 2021/0262

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-04-26.
Ärende I4. Svar på medborgarförslag nr 24/202I - Begränsning av fyrverkerier.

I de nuvarande ordningsföreskriftema är endast äldreboenden och Alceahuset inskrivna som
förbjudna områden. Medborgarförslaget skulle betyda att även områden med lantbruksdjur blev

förbjudna områden, och det tycker Vi i Miljöpartiet inte ”TJUTET” bemöter. Miljöpartiet tycker

även att områden med lantbruksdjur ska vara förbjudna områden för fyrverkerier.

Kenneth Johansson (MP)


